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Skrivelse 

Öppna Rågsveds fritidsgård, 

Fritidsgården i Rågsved har nu varit stängd i mer än 2 månader Detta då det larmats om 
att obehöriga och/eller personer som rör sig I kriminella kretsar rört sig i lokalen 
Förvaltningen agerade snabbt och riktigt med att inledningsvis stänga ner gården för att 
tillsammans med personalen utarbeta en åtgärdsplan för att skapa en trygg plats. 

Det som mrtralt uppfattades som en temporär stängning har nu övergått till vad som 
verkar vara en permanent. Och många oroliga föräldrar och röster från civilsamhället 
bekräftar bilden av att fler unga som tidrqare befann sig på gården börjat söka sig till 
centrum och sammanhang som kan vara destruktiva. 

ldeen om att ungdomarna som tidigare sökte sig till Råqsvedsfritrdsqård nu skulle gå till 
Hagsätra har inte funkat fullt ut och istället så har vi överbemannade verksamheter när vi 
vet att de personalresurserna behöver satsas i Rågsved 

Ännu har ingen strategi eller åtgärdsplan presenterats och varken förvaltningen eller den 
sittande majoriteten har bekräftat när en öppning kan tänkas ske eller hur det gått med 
arbete för att ta fram en åtgärdsplan 

Därför undrar vi följande: 

1 När öppnar Rågsveds fritidsgård iqen? 

2. Vilka åtgärder vidtas för att personalen ska kunna göra ett gott arbete och nå fler unga 
1 området? 



3 Hur har dialogen med personalen på gården och ungdomar I området, civilsamhället 
och andra aktörer ut för att säkerställa en trygg verksamhet på fritidsgården när den sen 
öppnar? 


